
zAKLJUtar
sA 7. SJEDNICE upRAvNoc vr.rnea

Zupaxr.rsKn upRAv E z A cESTE BRoDSKo-po sAVSrn zuraNrJo

Sedma sjednica Upravnog vijeia Zupanijske uprave za ceste Brodsko-posavske Lupanije odrZan4 je 0d.
oi'ujka 2019. godine u prostorijama Lupanijske uprave za ceste Biodsko-posavske Zupanije5 I. G.
Kovadi6a 58. Slavonski Brod.

Sjednici su bili nazodni:
Mijo Belegi6
Dalibor Damidevi6
Marko Perkovi6
Nikola Bo5njak
Robert Zmai6
Antun Duki6, dipl.ing. gra<l.

- predsjednik Upravnog vije6a
- dlan Upravnog vije6a
- dlan Upravnog vije6a
- dlan Upravnog vije6a
- dlan Upravnog vije6a
- ravnatelj Zupanijske uprave za ceste

Zapisnik na sjednici je vodila Marica Andrijevi6.

Sedma sjednica Upravnog vije6a Zupanijske uprave za ceste podela je u 10:00 sati u prostorijarnLa
Zupanijske uprave za ceste Brodsko-posavske Lupanije.

Sjednicu je otvorio predsjednik Upravnog vijeda Mijo Belegi6, te je predloZio dnevni red sa slijqde6im
todkama:

L Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice upravnog vije6a Zupanijske uprave za ceste
2. GodiSnji izvjestaj o izvr5enju financijskog planaZupanijske uprave za ceste
3. Izvje5de o odrZavanju i gratlenju Zupanijskih i lokalnih cesta na podrudju Brodsko-posavske
Zupanije
4. Razlidito

Nakon 5to je predsjednik Upravnog vije6a predloZio dnevni red, ilanovi Upravnog vijeda jednoglasno
su usvojili predloZeni dnevni red.

Ad 1.) Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Upravnog vije6a Zupanijske uprave za ceste
Zapisnik sa Seste sjednice Upravnog vije6a Zupanijske uprave za ceste je jednoglasno usvojen.

Ad 2.) Godi5nji izvje5taj o izvr5enju financijskog plana Zupanijske uprave za ceste
Nakon izlaganja ravnatelja Zupanijske uprave za ceste Brodsko-posavske htpanije, predsjednik
Upravnog vijeda Mijo Belegid stavlja ovu todku dnevnoga reda na glasanje. Nakon glasanj4
jednoglasno je usvojen Godi5nji izvje5taj o izvr5enju financijskog planaZtpaniiiske uprave za ceste.

Ad 3.) IzvjeS6e o odrZavanju i gradenju iupanijskih i lokalnih cesta na podruiju Brqdsko-
posavske Zupanije
Nakon izlaganja ravnatelja Zupanijske uprave za ceste Brodsko-posavske hupanije, predsjednik
Upravnog vije6a Mijo Belegid stavlja ovu todku dnevnoga reda na glasanje. Nakon glasanja,
jednoglasno je usvojeno Izvje5de o odrLavanju i gradenju Zupanijskih i lokalnih cesta na podrudju
Brodsko-posavske Zupanij e.

Sjednica je zavr5ila u 10:20 sati.

og vijeda:


